

# 烫金机,热转印生产设备

产品名称	烫金机,热转印生产设备
公司名称	江苏圣顿机械有限公司
价格	198000.00/台
规格参数	品牌:圣顿 型号:h2000 产地:江苏
公司地址	盐城市盐都区大纵湖镇全民双创园经一路42号 (M)
联系电话	0515-88893101 18705101605

## 产品详情

烫金机,热转印生产设备

用途：

主要适用于涤纶、锦纶、晴纶、丙纶等混纺针织物、机织物以及浸脂棉布丝织品等织物的表面及局部烫金和压金作用。广泛用于服装、家纺、沙发等行业。

特点：

- 1、我公司在原有印纸机和压金机基础上参考韩国烫金设备，结合用户实际需求，设计出的一种新型加工工艺烫金设备。
- 2、该烫金机烫印清晰、操作简便、便捷、直观亲和，机械结构更加合理。
- 3、整机的前后传动是设计在头顶上联动运转，免除了以往在地面上传动造成运料不便的烦恼，合理利用和节省了场地。
- 4、烫金进料口不需要人工喂料，通过自动展边，展平的功能就能达到烫金复合的效果，同时实现节省人力的目的。
- 5、采用新型刮刀机构、调刀方便可靠。
- 6、特殊要求可定制。

Usage:

It is mainly used for the surface and local bronzing and pressing of polyester, nylon, acrylic, polypropylene and other blended knit fabrics, woven fabrics and cotton fabrics. Widely used in clothing, home textiles, sofas and other industries.

#### Features:

1. Based on the original printing machine and pressing machine, our company refers to Korean bronzing equipment and combines the actual needs of users to design a new processing technology bronzing equipment.
- 2, the hot stamping machine is hot stamping, easy to operate, convenient, intuitive and friendly, and the mechanical structure is more reasonable.
3. The front and rear transmission of the whole machine is designed to operate on the top of the head, which eliminates the troubles caused by the inconvenience of transportation on the ground, and makes reasonable use and saves the venue.
- 4, the hot stamping feed port does not need manual feeding, through the automatic edge, the flattening function can achieve the effect of bronzing composite, and at the same time achieve the purpose of saving manpower.
- 5, the use of a new scraper mechanism, adjustment knife is convenient and reliable.
- 6, special requirements can be customized.